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ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 28. 2. 2025. godine 
 
PRISUTNI: Dina Korent, Nikola Lepen, Ivana Lesjak Možek, Mladen Ladić, Nikola Bakoš, Jasna Rakić, 
Dragutin Prprović, Zoran Tomašić 
 
ODSUTNI: Elvis Horvat, Gabrijela Cilar Horvat, Biserko Horvat, David Oršuš, Mario Oršuš, Nenad 
Pintarić 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Matija Ladić, načelnik Općine Pribislavec 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Hrvoje Goričanec, viši referent za opće i upravne poslove 
 
Sjednica je započela u 15:30 sati. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec Dina Korent (u daljnjem tekstu: Predsjedavajuća) 
pozdravila je sve prisutne, utvrdila da postoji potreban kvorum te otvorila 30. sjednicu Općinskog 
vijeća. 
 
Predsjedavajuća otvara aktualni sat. 
 
Aktualni sat otvoren je u 15:30 sati. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović iznosi problematiku velikih količina otpada odloženog na zemljištima uz 
Industrijsku ulicu, odnosno na području od romskog naselja prema gradu Čakovcu, što uzrokuje i lošu 
kvalitetu zraka na području Općine i području koje istu okružuje. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da navedena problematika nepropisno odbačenog otpada 
nastoji razriješiti već duže vrijeme. Navodi da je prije 2 godine izvršen odvoz velikih količina otpada koji 
je bio uklonjen sa zemljišta u vlasništvu Općine Pribislavec, nakon čega se nastojalo spriječiti daljnji 
dovoz otpada, no svi napori i trudovi po navedenoj problematici pokazali su se uzaludnim. Navodi da 
je zakonodavni okvir odredio da navedene poslove kontrole i zabrane nepropisnog odlaganja otpada 
obavlja komunalni redar Općine, no isti, uz ostale poslove koje obavlja, ne može danonoćno nadzirati 
odlaganja otpada. Općina Pribislavec postupa po navedenoj problematici, odnosno poduzima sve 
moguće radnje kako bi se navedeno spriječilo i smanjilo, no isto bi se moralo činiti i na županijskoj, a 
osobito državnoj razini, s obzirom da Općina samostalno ne može riješiti navedenu problematiku.  
 
Daljnje rasprave nije bilo pa predsjedavajuća zaključuje aktualni sat. 
 

 



 

 

 

Aktualni sat završio je u 15:40 sati. 
 
Predsjedavajuća navodi da s obzirom da Biserko Horvat ne prisustvuje sjednici točka 2. briše se iz 
prvotno predloženog Dnevnog reda te se predlaže Dnevni redu u sljedećem obliku: 
 
1. Prihvaćanje Zapisnika 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 27. 12. 2024. 

godine 
2. Donošenje Odluke o općinskim porezima Općine Pribislavec 
3. Donošenje Odluke o sufinanciranju usluga predškolskih ustanova za djecu s područja Općine 

Pribislavec 
4. Donošenje Odluke o utvrđivanju kandidata za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u 

Čakovcu i sudaca porotnika za mladež Općinskog suda u Čakovcu 
5. Ostala pitanja 
 
Predloženi Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 27. 12. 2024. 
godine 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Zapisnik 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.2) Donošenje Odluke o općinskim porezima Općine Pribislavec 
 
Općinski načelnik ukratko nabraja i objašnjava bitnije stavke sadržane u Odluci o općinskim porezima 
Općine Pribislavec te navodi razloge za donošenje iste. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o općinskim porezima Općine Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.3) Donošenje Odluke o sufinanciranju usluga predškolskih ustanova za djecu s područja Općine 
Pribislavec 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu.  
 
Općinski načelnik navodi da su u novi prijedlog Odluke o sufinanciranju usluga predškolskih ustanova 
za djecu s područja Općine Pribislavec uvršteni povećani iznosi sufinanciranja od strane Općine 
Pribislavec, kako povećanje ekonomske cijene vrtića ne bih spalo na roditelje. Naglašava da Općina 
Pribislavec, sufinanciranim iznosima, sufinancira navedenu ekonomsku cijenu vrtića u 70% ukupnog 
iznosa, kako bi se roditeljima navedeni trošak smanjio što je više moguće. 
 
Vijećnik Zoran Tomašić navodi da je prošao kratki vremenski period od posljednjeg povećanja iznosa 
sufinanciranja, no da se slaže s navedenim da povećanje ne bih smjelo spasti na roditelje. 
 
Predsjedavajuća navodi da je posljednje povećanje sufinanciranja bilo izglasano na sjednici u svibnju 
2024. godine, što je bilo nedavno te da možda predmetni troškovi razloga nastalog povećanja nisu 
najbolje opravdani, no također navodi da trošak predmetnog povećanja ne bi smjeli snositi roditelji. 



 

 

 

 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o sufinanciranju usluga predškolskih ustanova za djecu s područja Općine Pribislavec 
prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.4) Donošenje Odluke o utvrđivanju kandidata za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u 
Čakovcu i sudaca porotnika za mladež Općinskog suda u Čakovcu 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela ukratko objašnjava temeljem čega se navedena Odluka 
donosi i u koju svrhu, a da se predlažu kandidati koji su bili i do sada, koji su ujedno i jedini koji su se 
javili. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o utvrđivanju kandidata za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u Čakovcu i sudaca 
porotnika za mladež Općinskog suda u Čakovcu prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.5) Ostala pitanja 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Sjednica je završena u 15:50 sati. 
 
Zapisničar:                              Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec               doc.dr.sc. Dina Korent 


